
Likstammens Miljövänner 

Årsmöte 2019-04-13  
 

Protokoll 
 
§1. Årsmötet öppnades  
 
§2. Dagordningen godkändes 
 
§3. Till årsmötets ordförande valdes Olof Lindén 
 
§4. Till protokollförare valdes Jan Dahlin.  Till justerare valdes Leif Sigvardsson. 

 
§5. Årsmötet konstaterades ha blivit utlyst i tid enligt stadgarna 
 
§6. Röstlängd fastställdes. Se bilaga 1 
 
§7. Ordföranden föredrog styrelsens verksamhetsberättelse, som återfinns i  
 bilaga 2 
 
§8. Revisorernas berättelse upplästes av Ingemar Lindqvist. Finns på hemsidan. 
 
§9. Resultat- och balansräkningen 2018 föredrogs av Thomas Kronqvist, och     
              godkändes av stämman  
 
§10. Styrelsens förslag om resultatdisposition (överföring till nästkommande år) 
 godkändes 
 
§11. Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för 2018 
 
§12. Beslutades att medlemsavgifterna från årsmöte 2019 till nästa årsmöte 
 skall vara oförändrade, dvs 100 kr för medlem, 200 kr för familj, 300 kr  
             för fastighet. 
 

En diskussion följde om föreningens medlemsantal. Mats Heggestad 
underströk betydelsen av att vi är så många att vi blir en naturlig 
remissinstans i alla för oss viktiga frågor. Underströks att vi kan bli fler 
genom att anmäla fler familjemedlemmar som medlemmar i 

             föreningen.  
Cecilia Kullberg beskrev möjligheten att använda fler kanaler 
- t ex Facebook – för att nå fler presumtiva medlemmar. Alla uppmanas 
att sprida beskrivningen av vår förening, som finns på hemsidan.                    

 
§13. Valberedningen föreslog omval på två år av Cecilia Kullberg, Robin 
            Pettersson och Katarina Skärlund. 



Så beslutades, vilket innebär att styrelsen är oförändrad i sin helhet under 
2019. 

 
§14. Revisorerna (Dag Forsselius och Ingemar Lindqvist) omvaldes. 
 
§15. Valberedningen (Olle Grönberg, Hans Rydén och Stefan Silfverblad) 
 omvaldes. 
 
§16. Under punkten Framställningar från styrelsen föredrogs förslaget från 
             styrelsen att i stadgarna ersätta ”Likstammens avrinningsområde” och 
             ”Likstammen och Vedaån” med ”Likstammens naturrike”. Detta i enlighet 
             med förra årets stämmobeslut om att vi skall använda ”Likstammens 
             Naturrike” när vi beskriver vilket område föreningen arbetar för att  
             skydda. Området är väl definierat, se karta som finns på hemsidan. 
 
             Stämman beslutade i enlighet med styrelsens förslag.  

Till nästa stämma kan frågan om huruvida föreningens namn skall ändras 
så att ”Likstammens Naturrike” ingår i namnet tas upp.  
De nya stadgarna återfinns i Bil 3. 

              
Vidare beslutade stämman att Ordförande och Kassör kan teckna före- 

             ningen var för sig (i enlighet med bankens önskemål). 
  
 
§17. Under punkten ”Övriga frågor, synpunkter och rapporter från medlemmar” 

diskuterades om föreningen/styrelsen ordnat för många aktiviteter under 
den senaste tiden (aktualiserat av att några aktiviteter under den senaste 
tiden fått ställas in på grund av för få deltagare). Mötet menade dock att 
så inte var fallet, och framförde istället att styrelsens idoga arbete med 
aktiviteterna var positivt och uppskattat. I sammanhanget underströk 
valberedningen och revisorerna också att Robin Petterssons arbete med 
hemsidan var föredömligt och mycket positivt. 
 
Vidare berättade ordföranden att Gunilla Avrén tilldelats föreningens pris 
för viktiga miljöinsatser under 2018. Gunilla kommer att få mottaga priset 
vid en kommande aktivitet. 
Priset är ett stentryck av Åsa Linnman, ”Vart tog livet vägen – Looking for 
biodiversity”, som uppvisades och beskrevs på mötet av Åsa, och som 
också fanns att beskåda på Liljevalchs vårutställning. En bild av priset 
skall finnas på hemsidan. 
  

 
§18. Mötet avslutades 
 
 
Ordförande   Vid protokollet  Justeringsman 
Olof Lindén   Jan Dahlin   Leif Sigvardsson 
 
………………………  …………………………  ………………………….. 


